
Schůze rady Orla 8.7.  

Přítomni: F. Zemek, I. Patočková, P. Jelínek, M. Klika, T. Pavlík, E. Feith 

Rada projednala úkoly z členské schůze: 

1. Podání žádosti o dotaci na dostavbu na MěÚ Ivančice 

- žádost byla podána, v červenci bude zastupitelstvo rozhodovat 

       2. Status kolaudace 

 - je možná „částečná kolaudace v tom stavu, který předpokládá I. etapa dostavby 

       3. Odborný posudek na ocenění stavby 

 - zatím se nebude řešit, až podle dotací 

Rada bere na vědomí: 

F. Zemek informoval o podpisu smlouvy  dotace s JMK na zlepšení sportovního zázemí. 

Informoval o proběhlém lakování tělocvičny. 

Rada rozhodla o vybudování 3. zádveří (cena zádveří do 20 tis.), úpravu tepelných čidel a přesunutí 

radiátorů. ( instalatérské úpravy do 10 tis.) a úprava světelných čidel na toaletách a v šatnách (do 10 

tis.). Vše financováno z přidělené dotace z JMK. 

         Pro: 6 

Rada rozhodla o přijetí – přidružené členství – Woller Petr, Nádraží 71, Miroslav, nar. 1.6. 1965 

         Pro: 6 

E. Feith informoval o složitosti uspořádat brigádu oddílem stolního tenisu během prázdnin na opravu 

povrchu nářaďoven. Navrhuje realizaci až během srpna v době prvního treningu. Z důvodů dodržení 

pracovních postupů a ukončení realizace do konce prázdnin, provede brigádu oddíl kuželkářů hned 

v dalším týdnu. 

Zapsal: T. Pavlík 


